
PRoroKÓr- nn rx/03

z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie odbltej w dniu l7 lipca 2003 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jqdrzejowie.

Ad. 1.
Przewodniczqca Rady Miejskiej Elzbieta WiSniewska o godzinie 1010 otwarla obrady

IX sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie. Obrady rozpoczqto i kontynuowano przy obecnoici na

sali obrad 19 radnych na stan 2l radnych, co stanowi 90,48 Yo ogc*u Rady. Przewodniczqca

stwierdzila quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4ca Rady powitala przybylych na sesjp: Burmistrza Leszka Kapcig, Wice

burmistrzów: Janusza Woániaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów

Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, soltysów, przedstawicieli

partii, stronnictw politycznych, zwiqzków zawodowych, mediów oraz wszystkich przybylych

goéci.
Przewodniczqca Rady zglosila kandydaturg radnego Andrzeja Hatnego na sekretarza

obrad; radny Hatny wyrazil zgodg.
Sekretarzem obrad jednoglo$nie wybrano radnego Andrzqa Hatnego.

A d . 2 .
Na sesji w dniu ?6 czerwca 2003 roku nieobecnych bylo dwoje radnych; nieobecnoSÓ

zo stala u sprawi edl iwio na.

Ad .3 .
Burmistrz Leszek Kapcia, w zwiqzku z koniecznoÉciq

z przedstawicielem inwestora, wnosi o wycofanie punktu 11'
Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjqla porz4dek obrad

Burmistrza, nastQpujqca iloéci4 glosów.
z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - I

Porz4dek obrad:

przeprowadzenia konsultacj i

z poprawk4 zgloszon4 Przez

CZ4SC I

I
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4 .
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Otwarcie sesji, stwierdzenie quon¡m, powolanie sekretarza obrad.
Usprawiedliwienie nieobecnoíci radnych na sesji w dniu 26 czerwca 2003 roku.

Przyjgcie porz4dku obrad.
Przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji.
Zapytania i interpelacje radnych.
Sprawozda n\e z pr acy Burmi strza mi gdzy sesj ami.
Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjptych na poprzedniej sesji.

Uchwala w sprawie zmiany uchwaly nr Yl47l03 z dnia 20 marca 2003 r w sprawie

uchwalenia budzetu miasta i gminy na 2003 rok.



g. Uchwala w sprawie zaci4gnigcia kredytu na sfinansowanie wydatków nie znajduj4cych

pokrycia w planowanych dochodach gminy.
10. Uchwala w sprawie przeprowadzenia konsultacji spolecznychz mieszkaírcami miasta

Jgdrzejowa i wsi Ksi4ze Skroniów.
11. Uchwala w sprawie powolania komisji dyscyplinarnej I instancji oraz komisji

dyscyplinarnej II instancj i.
12. Odpowiedzi na interpelacje.
13. Sprawy ró2ne.
14. Zamknigcie obrad.

cz4sc rr

Objazd terenu Miasta i Gminy Jgdrzejów, m.in. zapoznanie radnych z eksploatacjq

oczyszczalni écieków w Piaskach po zrealizowaniu zadania inwestycyjnego pod n¿IzwQ

,,Modernizacja oczyszczalni écieków polozonej w miejscowoici Piaski wraz z rozruchem
poszczególnych etapów zadania jak i caloSci" oÍaz zapcie stanowiska co do dalszej

modernizacji i sposobów jej finansowania

4 d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji.

Rada Miejska przyjgla protokol z poprzedniej sesji.

Ad. s.
1. Radny Stanislaw Baraúski pyla, czy jest mozliwoéó wymiany okien w bloku przy ul. 1 1

Listopada 101 a, a jeleli tak, kto pokryje koszty wymiany.
2. Radny Stanislaw Baraúski pyta. czy jest mozliwoéó remontu lub usunigcia komórki

znajduj4cej sig przy ul. 11 Listopada 101 a, poniewaz budynek grozi zawaleniem.
3. Radny Jan Zigbiúski pyta, w jaki sposób, gdzie, do kiedy s4 przechowywane

dokumenty z wyborów do rady gminy i na burmi strza oraz kto ma dostpp do tych
dokumentów.

4. Radny Jan Zigbiírski p)'ta, na jakiej podstawie naczelnicy wydzialów Urzpdu
Miej ski ego staj q sig pracownikami mianowanymi.

4 d . 6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza migdzy sesjami.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjgtych

poprzedniej sesji.

4 d . 8 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloónie powziqla Uchwalp Nr I)181/03 w sprawie

zmiany uchwaly nr Yl47l03 z dnia 20 marca 2003 r w sprawie uchwalenia budzetu miasta
igminy na 2003 rok.
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/Uchwala Nr I)l8l/03 w zalqczeniu do protokolu/.

4 d . 9 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloÉnie powzigla uchwalg Nr Dl82l03 w sprawie

zaci4gnigcia kred¡u na sfinansowanie wydatków nie znajdujqcych pokrycia w planowanych

dochodach gminy.
AJchwala Nr Dl82l03 w zal,qczeniu do protokolu/.

Ad. 10.
Soltys wsi Ksiqzg Skroniów poinformowal,2e przeprowadztl zebranie z mieszkaúcami

Ksi4ze Skroniowa i ul. Cichej. Mieszkaúcy ul. Cichej upieraj4 sig, aby oddzielió sie od KsiQze

Skroniowa i przylqczyó do Jgdrzejowa. Soltys uwa2a, 2e nie nale2y im w tym przeszkadzaó.

Mieszkaúcy Ksi4ze Skroniowa wyra2aiqna to zgodg.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloénie powzigla uchwalp Nr I)V83/03 w sprawie

przeprowadzenia konsultacji spolecznych z mieszkancami miasta Jgdrzejowa i wsi Ksiq¿e

Skroniów.
/uchwala Nr Dl83i03 w zalqczeniu do protokoiu/.

Ad.  11.
Burmistrz Leszek Kapcia zglosil autopoprawkq polegaj4c4 na dopisaniu.

- w $ I punktu 5: ,, Stanislaw Nowak - Zastgpca Burmistrza"
- w $ 2 punktu 5: ,,Jan Zipbiúski".

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzigla uchwalg Nr I)184/03 w sprawie
powolania komisji dyscyplinarnej I instancji oraz komisji dyscyplinarnej II instancji.

AJchwala Nr DU84/03 w zal4czeniu do protokofu/.

PrzewodniczqcaRady Miejskiej Elzbieta Wiéniewska o godzinie 1030 oglosila przerwp

trwaj4cq do godziny 1120.

Ad. 12.
Ratln.t' SÍanislav Baraúski p1tÍa, c4t jest mo2liv,oió v'vnúany okien v'bloku prn'ul. ll I'istopada l0l a, a jezeli

tak, kto pokrule kosz$t u,vmianv.

Kierownik ZB}i4 Stanislaw Jach powiedzial, 2e od póltora miesi4ca jest stosowana
nastgpujqca procedura dotycz4ca mieszkaó komunalnych: po stwierdzeniu przez komisjg, ze
wymiana okien starych, zniszczonych, jest konieczna, 50% kosztów standardowego okna
odliczane jest od czynszu w 10 miesigcznych ratach.

Radny Stanislaw Baraúski zap5rtal, z czego wynika przedstawiona procedura; na
podstawie jakich przepisów jest stosowana.

Kierownik ZB}'d odpowiedzial, 2e na podstawie zarzqdzenia kierownika ZBM,
wydanego po uzgodnieniu z burmistrzem.
Radnv Stanislou' Bara¡iski pvta, czv jest mozliv,oié remonÍu lub u.tuniqcia kotnórki znajdujrpej siq pr4, ul. 1 I

Listopada lAl a, poniewai budvnek grozi zcr'eleniem.

Kierownik ZBl|r4 Stanislaw Jach odpowiedzial, 2e dach na tym budynku oraz na
budynku przy vl. Okrzei bgdzie remontowany przez firmy z zewnqtrz W tej chwili wykonane
s4 kosztorysy.
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Radny Jan Zipbiirski pyta, w jaki sposób, gdzie, do kiedy s4 przechowywane dokumenty

z wyborów do rady gminy i na burmistrza oraz kto ma dostgp do tych dokumentów.
Naczelnik Wydzialy Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich Anna Stawecka

odpowiedziala, 2e dokumenty o charakterze archiwalnym zostaly przekazane do Delegatury

Krajowego Biura Wyborczego w Kielcach, natomiast dokumenty o charakterze
niearchiwalnym, po uzyskaniu zgody zostaly zniszczone w dniu 26 czerwcabt.

Radnv Jan Ziqbinski zap.vtal, jakie dokutnerur^ naleiq do archiwalnych, a iakie do niearchiwaln.vch.

Naczelnik Anna Stawecka wyjaSnlla,2e do dokumentów archiwalnych nale21 m.in.:

uchwaly Miejskiej Komisji Wyborczej, protokoly Miejskiej Komisji Wyborczej

i Obwodowych Komisji Wyborczych, zgloszenia list kandydatów. Do dokumentów
niearchiwalnych nale2q m.in.: spisy wyborców, karty do glosowania, drugie egzemplarze
protokolów Miejskiej Komisji Wyborczej i drugie egzemplarze protokolów glosowania

w obwodzie.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e radny Zipbiúski otrzyma odpowiedá na piimie.

Radnv Jan Ziqbinski pvta, na jakiej podstawie naczelnic",- tt'velzialótv L:rzqdu I'Iieiskiego staiq siq

pracou' n i k am i m i a now an.t,m i.

Sekretarz Gminy Renata Kawiorska wyjaÉnila, 2e Statut Gminy Jgdrzejów zawiera $ 80
mówi4cy, iz osoby zatrudnione na podstawie mianowania przed dniem wejécia w 2ycie Statutu
zachowuj4 swe uprawnienia.

Ad. t3.
Radny Andrzej Gawlowski powiedzial, Ze ma kilka spraw. Czekal na to pü roku,

poniewa2 chcial zatatwió w inny sposób. bez mediów i publicznoSci.
- ,,Ja osobiécie i radni - nie wiem, czy zgodz4 sig ze mn1 czy nie - osi4gnpliSmy dno.
Zabrzmialo bardzo brzydko i bardzo mocno - ja to tak odczuwam. Ja osiqgn4lem dno i Rada
Miejska osi4gngla dno. Ka2dy z nas powinien uderzyó sig w piersi; dlaczego doprowadziliSmy
do tego. Jesteémy marionetkami, nie mamy wplywu na nic: nie mamy wplywu na uchwalg
transportow4 która jest poprawianaprzez,,kosmitów", ale tg sprawe bada prokuratura i myÉ19,
ze wyjaSni. Nie mamy wplywu na podwyzkg wody. Kuzdy prawnik, którego pytamy mówi

zupelnie co innego. Czy dla nas najwazniejsze jest te 700, 850 czy 1500 zl.? Nie. Ja w tej
chwili siq czujg jak zero, bo biorq pieni4dze za nic. Nie wiem czy calkowicie, ale klapki z oczu
zeszly. Bardzo proszg kolezanki i koledzy radni: mówmy gloSno o rzeczach, które nas bol4
iktóre nale2y zmienió. Na dowód tego, 2e nie wymyélilem sobie tego w tej chwili: jest

propozycja kilku radnych, bpdzie lista, kto chce, mo2e siq podpisaó pod wnioskiem
o odwolanie Przewodniczqc€1 Rady Miej skiej".

Radny Adam Wójcik powiedzial, ze jest zbulwersowany wypowiedziqmlodego kolegi.
który ocenil pólroczn4 pracg Rady jednym slowem ,,dno". -,,Jezeli mialbym o demokracji
parlamentarnej i samorzqdowej -uogólniaj4c tok myélenia kolegi- uzyó takiego samego slowa
lub równoznacznego, to bylby skandal na cal4 Polskg. Ka2dy radny przed sesj4 pracuje
w gremium wgzszym na komisjach. Dostaje projekty uchwal: byl projekt uchwaly w sprawie
úrodków transportowych, byl w sprawie taryf wody. Jedynie Komisja Rewizyjna miaia
stosunek negatywny do tych taryf. Pozostale komisje pozytywnie opiniowaty. To wszystko
potem jest dyskutowane jeszcze Íaz na sesji. Mówi sig, ze to jest dno. Jezeli przepis daje
jednostce, jake jest ZaWad Wodoci4gów i Kanalizacji pewne uprawnienia, daje je

Burmistrzowi, a daje Radzie tylko mozliwoéó akceptacji, to co my mozemy zrobiÓ? Mozemy
postulowaó do Sejmu o zmiang ustawy. Nasz nastgpny krok taki bgdzie Zeby to wypracowaÓ,
to trzeba pracowaó wlaénie na komisjach. Dyskutowaó, analizowaó mozliwoéci prawne
iwyst4pió do Sejmu o zmiang przepisów. Nie wiem z jakim skutkiem, ale ja stojp na gruncie
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legalizmu. Nie moze byó tak, 2e ka2dy wstaj4c rano mówi. to jest ále, idg na sesjg i o tym

powiem. My musimy pracowaó w tym kierunku, zeby tworzyó dobre prawo lokalne. Jezeli nam

siq nie podoba prawo paústwowe, Sejmu, to zglaszajmy to do radnych. Nie jesteémy w blgdzie.

Jezeli postgpujemy niezgodnie z prawem, to Wojewoda kontroluje nas caly czas. Sluzby

pru*n. Burmistrza analizujqdokumentacjg przed poddaniem pod obrady komisji i Rady. Je2eli

popelnili3my jakiS blad i biliSmy sip juz kilkakrotnie w piersi przy uchwale o podatkach od

irodków transportowych, to s4 procedury umo2liwiaj4ce taki bl4d naprawió, i naprawialiémy

trzy razy swoje blgdy. JesteSmy pól roku po wyborach. Kazdy startowal z jakiegoé

ugrupowania o charakterze politycznym, bo demokracjaparlamentarna na tym polega, 2epartie

pólity"rn" organizuj4 spoleczenstwo do dzialalnoéci spolecznej. W zwi4zku z tym implikacj4

tego jest ordynacja wyborcza, ustawa o samorzqdzie gminnym, powiatolvym, wojewódzkim.

Dlatego nie moze byó tak, ze ktoé, kto obrazil sig na swoje ugrupowanie w toku dzialania, ma

prawo oceniaó wszystkich radnych. Siebie ocenió ma prawo, i tylko i wylqcznie siebie. Podaje

argumenty, ze to jest dno, a okazuje sig, 2e to nie jest tak. My osi4gnglibyémy dno, gdybyimy

nastQpne btgdy robili formalno-prawne. A zrobilibyÉmy tak, gdybyémy zrobili coé wbre*'

prawu. Skoro prawo nie zezwala radzie na podejmowanie taryf wody i écieków, to nie mozemy

tego zrobió. Mozemy natomiast podjaó dzialania w kierunku zmtany prawa. Tez jestem tym

zbulwersowany,2e rady wszystkich szczebli zostdy pozbawione mozliwoéci ksztattowania tak

istotnego czynnika kosztów spolecznoSci, jak oplaty za wodq i Écieki. Trzeba teL byé

odpowiedzialnym i widzieó caloió sprawy. Przecie2 caloéó sprawy to jest caly budzet. Trzeba

widzieó wszystkie implikacje. Chcemy, zeby byly inwestycje i drogowe i komunalne, zeby

byly Srodki na drogi, na wodoci4gi, na kanalizacjg. Musimy patrzeó pod k4tem >sk4d na to

braó<. Z tym problemem mamy na co dzieú do czynienia. Mieliémy przy uchwaleniu budzetu

i mamy przy uchwalanie wszystkich decyzji realizacyjnych. Caty czas pracujemy, zeby to bylo

spójne. Nie mozemy w ci4gu roku, w trakcie realizacii budzetu zmusió Burmistrza do zmiany

toku realizacji, bo nie ma takich mozliwoSci prawnych. Jezeli nam sig coé nie podoba

wnioskujmy o zmiang prawa. Na podstawie listy przygotowanej przez radnego Gawlowskiego

bgdziemy robió wywrót w naszej Radzie? Bardzo proszg przedstawió tp listg, jezelijest gotowa,

a je2eli sq tylko ramki, to proszQ o tym nie mówió".
Andrzej Gawlowski podzigkowal za reprymendg i wyjaénil, ze nie byto jego celem

obrazanie nikogo. -,,Powiedzialem na poczqtku, 2e ja sam odczuwam, ze zszedlem na dno

w trakcie pracy Rady. Mówmy sobie prawdp szczerze bez nerwów, bez emocji. Oczywiécie na

razie mam ramki, ale lista bgdzie polozona na stole i kto ma chgó, niech sig podpisze. Je2eli nie
- ja sig podpiszg sam. Kolezanki i koledzy, czy wszystko nam sig podoba w Radzie, w gminie?

Czy jest osoba, która wstanie i powie -tak, mnie sig podoba styl pracy Rady, styl pracy Gminy?
Nie ma chyba. Jednemu sig podoba mniej, drugiemu wigcej, mnie sig nie podoba wcale. To jest

moje zdanie. Blpdów bylo duzo; braklo by czasu, zeby wymienió wszystkie. Przepraszam
osoby, które poczuly sig uraZone, ale nie bylo to moim zamiarem".

Przewodniczqca Rady Elzbieta WiSniewska zapylala, jak sobie radny Gawlowski
wyobraza styl pracy Rady. Jako Rada wszyscy maj4 wplyw na styl pracy Rady. -,,Moim

zadaniemjest tylko prowadzenie tej Rady i nic wigcej. Pan równiez wplywa na styl pracy

Rady, a pierwszy razPanzabral glos".
Radny Andrzej Gawlowski przyznal, 2e zabral glos pierwszy raz i wyjaénil, ze

dotychczas próbowal coi zmienió w inny sposób. -,,Niestety, nie moglem i dlatego uwaáam,2e
osi4gn4lem dno i teraz mo2e byó tylko lepiej, a jezeli nie, zrezygnujg z funkcji, mimo, ze wiem,
i2bardzo mi to zaszkodzi, bo ponad 130 osób glosowalo na mnie izaufalo mi. Tak, pierwszy
razzabralem glos na sesji, bo próbowalem to zalatwió w inny sposób: bez mediów, bez opinii
publicznej. Niektórych rzeczy sig nie da; wyzej nie podskoczymy".
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Kierownik ZWIK Zbigniew Lato - zwi4zku z tym,2e ponownie wrócila sprawa taryf-

powiedzial , Ze w ci4gu najbliZszej godziny zapozna radnych z sytuacj4 zakladu i oczyszczalni

écieków.
Przewodniczqca Rady Miejskiej Elabieta Wiéniewska odczyfala pismo Starosty

Jpdrzejowskiego lw zal4czeniu/ oraz rezygnacjp radnego Pawla Smor4ga z czlonkostwa

w Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego.
Radny Pawel Smor4g wyjaénil, ze brak czasu nie pozwala mu na pracQ w dwóch

komisjach.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Elzbieta WiÉniewska poprosila radnych o zglaszanie

uwag do Statutu, poniewaz we wrzeéniu trzeba bgdzie uchwalió poprawki do Statutu Gminy

Jqdr-ejów. Trzeba bpdzie równiez wprowadzió poprawkq do uchwaly w sprawie ryczaltów dla

radnych, polegajqc4 na tym, ze bgd4 potr4cenia zakuldqnieobecnoéó na posiedzeniu.

Radny Gawlowski zaproponowal, aby w punkcie 6 porz4dku obrad kazdej sesji byly

zapytania interpelacj e sohysów.
Przewodniczqca zwrócila uwagq na fakt, ze soltysi

,,sprawy rozne
Radca Prawny Pani

maj4 wyl4cznie radni.
Danuta Kiwiorska wyjaénila,

Radny Adam Wójcik uwa'Za, 2e jeieli soltysi
zalatwiaó podczas spotkaá z Burmistrzem, natomiast

zawsze moge zabrac glos w Punkcie

2e prawo do zglaszania interpelacji

maj4 sprawy do Burmistrza, to powinni je

na sesji nikt z soltysów nie mial odmowy

udzielenia glosu w,.sprawach ró2nych".
Soltys wsi Brynica Sucha powiedzial, 2e przed uchwaleniem budZetu Burmistrz obiecal,

ie czgió drogi w jego solectwie zostanie wybudowana, a czpéó wyremontowana. Dotychczas

nie zrobiono niczego. Teraz Burmistrz obiecuje, 2e byó mo2e zostanie to wykonane

w przyszlym roku.
Przewodnicz4ca Rady Elzbieta Wiéniewska poinformowala, ze soltysi mog4 przynosió

do Biura Rady wnioski budzetowe.
Sottys Brynicy Suchej wyjaénil, ze wniosek w tej sprawie byt skladany i powiedziano

mu, Le w projekcie budzetu zostal uwzglgdniony. Okazalo siq jednak, 2e w budzecie gminy na

rok 2003 uwzglpdniony nie zostal.
Naczelnik Wydzialu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Pani Barbara

Blaszkiewicz wyjaSnila, 2e remonty dróg podzielone sq na etapy. W pierwszej kolejnoÉci s4

wykonywane naprawy po zimie. Po przeprowadzeniu przetargu wykonywane sQ remonty dróg.

W Brynicy Suchej jest nawierzchnia polasfaltowa wymagaj4ca uzupelnienia destrukfem, który
jest pozyskiwany w sierpniu. Na dzieh dzisiejszy zostaly przeprowadzone rozmowy

i uzgodnienia w tej sprawie. Destrukt zostanie wykupiony i dalszy odcinek drogi zostanie

wykonany.
Soltys wsi Potok Borów poinformowala, 2e od lat skladane s4 wnioski bud2etowe

i czgéciowo s4 one brane pod uwagp przy opracowywaniu budzetu.

Ad. 14.
Zewzglqdu na wyc4erpanie porz4dku obrad, Przewodnicz4aa Rady Miejskiei Elzbieta

Wisniewska, o godzinie l2'u zamkngla obrady I czqsci IX sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

czqsc r
Radni Rady Miejskiej w Jgdrzejowie udali sig na oczyszczalnig écieków w celu

zapoznania sig z eksploatacj4 oczyszczalni po zrealizowaniu zadania inwestycyjnego pod
nazwq ,,Modernizacja oczyszczalni Scieków polozonej w miejscowoéci Piaski wraz
z rozruchem poszczególnych etapów zadaniajak i caloéci".
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Kierownik Zakladu Wodoci4gów i KanalizacjiPan Zbigniew Lato przedstawil radnym

przebieg prowadzonej inwestycji, jej zakres oraz kosáy.

Mo¿erniracja prowaázona byla w latach 1996 * 1999. Koszt remontu mial sig zamkn4ó kwot4

3 600 000; koúcowy koszt modernizacji wyniósl prawie 9 ml-

Oczyszczalnia nie zostú.a zmodernizowana od podstaw, chociaz projekt to przewidywa-I.

Remont osadników Imhoffa mial byó wykonany do 30 wrzeénia ubieglego roku. Poniewaz nie

zostal wykonany, kierownik wyst4pil w tej sprawie do Zarz4du Miejskiego, który podj4l

decyzjg, 
'2e 

zabJad powinien to zrobió we wlasnym zakresie, poniewa2 byly podwyzki cen

woáy-i icieków. Remont osadników bgdzie kosztowal w granicach 700 000 I 000 000 zl; zostai

zaplánowany w Wieloletnim Planie Rozwoju i Modernizacji IJrzqdzeh Kanalizacyjnych

wigdrzejowie na lata 2003 - 2007 /tabela nr 41. We wprowadzonych od 1 czerw-ca

podwyZkach cen wody i écieków, 0,58 zl z ka2dego mt Sciekó* przeznaczone jest na ten cel.

btpUoLos¿ osadników, które maj4 stozkow4 budowg, wynosi 10,80 m. Remont byl zadaniem

wlasnym gminy, ana dziei dzisiejszy nie ma winnego.- 
Radny Krzysztof Swietlik zapyla\, jak bgdzie wygl4daó sytuacja z chwil4 podl4czenia

,,Euroubojni".
Kierownik Lato

Scieków na dobg. Ze
przyjmuje nawet do 14

,.Euroubojnig" Scieków
to do przerobienia.

Burmistrz WoZniak
o zmiane warunków.

Wiceprzewodniczqcy Rady Teofil Sek zapyüal, ile osób jest zatrudnionych na

oczyszczalni.
Kierownik oczy szczalni

w systemie trzyzmianowym.
odpowiedzial, ze zatrudnionych jest 19 osób, które pracujq

Radny Sgk uwaza, 2e czgScremontów pracownicy powinni wykonaó we wlasnym

zakresie.
Kierownik Lato poinformowal, 2e zlo2a anoksyczne nie pelni4 swojej toli, dzialaly 1,5

roku od chwili oddania, a byly wykonane w ramach inwestycji. Wynika to z faktu zakupu

urz4dzeh, które tu siQ nie sprawdzily. Na pytanie Przewodnicz4cej Rady o ptzeglqdy

poodbiorowe kierownik powiedzial, ze bylo ich kilka. Ostatni byl 8 lipca br /protokol jest do

wglqdu/. Na obiekty jest pipcioletnia gwarancja, a na urzqdzenia - roczna. Ze wzglqdu na

zaii4gnigty kredlt konieczne bylo oddanie inwestycji. Spowodowalo to jednak, 2e

z problemem zostaliSmy sami.
Pan Marek Wolski byly Naczelnik Wydzialu Inwestycji i Remontów przyblizyl radnym

sprawg prowadzonej inwestycji; wyjaénil, 2e przetargi prowadzil inwestor, umowy

podpisywane byly przez czlonków ówczesnego Zarzqdu Miejskiego.
Kierownik Lato zapyla| czy Pan Wolski ma specyfikacjq zamówienia.
Pan Wolski odpowiedzial,2e podobno taka specyfikacja istnieje, jednak nie znalazl jej.

Radny Jan Zigbiiski zapytal, jakie rzeczy objgte gwarancj4 nie zostaty wykonane.

Kierownik Lato odpowiedzial, ze se to: przecieki w zlolach anoksycznych

i biologicznych, korozja konstrukcji metalolvych w osadnikach oraz ocieplenia zasuw.

Radny Alfred Bialy - jako byly inspektor sanitarny - uwu2a, ze jeéli w szybkim tempie

nie dojdzie do remontu, grozi nam katastrofa. W zwi4zku z tym wnioskuje, aby poéwigció

czgéó jednej z najbli2szych sesji na omówienie tej sprawy.
Wniosek radnego Bialego zostal jednogloinie przyjqty
Radny Zigbiúski wnioskuje, aby zlecic kontrolg Komisji Rewizyjnej, która

przeanalizuje krok po kroku caloSó inwestycji.

wyjaénil, 2e oczyszczalniamo2e przyiqów granicach 8 - l0 tysigcy m3

wzglgdu na nieszczelne kolektory podczas duzych opadów deszczu

tys. W warunkach zabudowy planowana iloíó odprowadzanych przez

okreélona jest na 450 m3 na dobg. Jezeli wszystko bgdzie sprawne, jest

dodal" ze dotychczas nikt nie wyst4pil do Urzqdu Miejskiego
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Radny Smor4g wnioskuje, aby w pracach Komisji Rewizyjnej brali udzial

przedstawiciele wszystkich klubów radnych.
AVniosek przyjgto przy jednym glosie wstrzymuj4cyml.

Radny Adam Wójcik uwa2a, ze w rozsqdnym terminie powinny sig znaleáó warunki

zamówienia, które zagingly nie bez kozery.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg Nr IX85/03 w sprawie zlecenia Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie przeprowadzenia kontroli, nastgpujqc4 iloSci4

glosów:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - I

fuchwala Nr DlSl/O3 w zalqczeniu do protokolu/.

Na tym - o godzinie 1340 zakohczono II czgéó IX sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.

Prptokolowala
)

)  .  I , l  . , t , . , u  t - . L /  ¿ -
Teresa-Borowska Przewodniczqca Rady Miejskiei

w Jqdrtejov'ie .

, \  ' l p  .
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